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     Protokół nr 35/2021 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

Powiatu i Przestrzegania Prawa,  

przeprowadzonego w trybie zdalnym w czwartek 28 października 2021 r. 

   

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie ww. komisji. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyły także: 

 Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak. 

 Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik.  

 Tomasz Kierzek Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Śremie. 

 Daniel Przewoźniak Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Śremie. 

 Bogdan Gądecki Kierownik Nadzoru Wodnego w Śremie. 

Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 10.00. 

Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności (każdy 

Radny potwierdził swoją obecność wciskając przycisk kworum w systemie eSesja), 

stwierdził, że w komisji uczestniczy 8 Radnych co stanowi wymagane kworum.  

 

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  

Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa 

powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2020 rok oraz jej oceny. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego powiatu śremskiego za 2020 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Śremie Nr 

X/87/2019 z dnia 30 sierpnia 2019 roku w sprawie powierzenia Powiatowi 

Poznańskiemu zadania organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 

pasażerskich. 

6. Przedstawienie informacji za I półrocze 2021 r. o : 

a) przebiegu wykonania budżetu powiatu; 

b) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji 

przedsięwzięć. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 rok. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową 

powiatu śremskiego. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Książ Wlkp. pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej.  

10. Wolne głosy i wnioski. 
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Ad 2. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 

protokołu nr 34/2021 z posiedzenia komisji? 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół nr 

34/2021 z dnia 23 września 2021 r. został przyjęty (8 głosów za).  

 

Ad 3. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa 

powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2020 rok oraz jej oceny. 

Tomasz Kierzek Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Śremie 

(wideokonferencja) przedstawił informację. Dodał, że w bieżącym roku został zakupiony 

samochód lekki kwatermistrzowski dla Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Śremie. 

Poinformował, że z końcem bieżącego roku zostanie otwarta sala edukacyjna dla dzieci i 

młodzieży propagującą bezpieczeństwo i zachowania podczas wystąpienia różnych 

zagrożeń. Podziękował Panu Staroście oraz radnym za dotychczasową współpracę oraz 

pomoc finansową na realizację zadań, miedzy innymi przy tworzeniu ww. salki. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) powiedział, że z informacji przedstawionej przez 

komendanta wynika, że pojawiło się bardzo dużo zgłoszeń związanych z owadami. 

Natomiast w przestrzeni publicznej panuje przekonanie, że straż pożarna nie musi jeździć do 

zgłoszeń dot. prywatnych domów, mieszkań itd. Dodał, że ochotnicze straże pożarne 

realizują w niektórych przypadkach te zgłoszenia, ale jak to wygląda z punku prawnego. 

Zapytał co można zrobić, aby tą sytuację zmienić. 

 

Tomasz Kierzek Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Śremie 

(wideokonferencja) odpowiedział, że straż pożarna realizuje swoje zadania zgodnie z 

ustawą. Dlatego w przypadku zagrożenia życia, zdrowia dyżurny jest zobligowany do 

wysłania jednostki, która realizuje zadania usuwania owadów błonkoskrzydłych. Często 

ludzie zgłaszają obecność owadów, w miejscach w których oni nie przebywają. Ponadto 

Powiatowa PSP w Śremie nie posiada specjalistycznego sprzętu do usuwania owadów. Tym 

bardziej do usuwania gniazd, które są w miejscach wymagających rozbiórki elewacji, 

zadaszenia itp. Jeśli osoba zarządzająca, właściciel nie zgadza się na rozbiórki to osoba 

zgłaszająca musi skorzystać z usług prywatnej firmy, która ma specjalistyczne środki do 

usuwania w miejscach trudno dostępnych, których PSP nie posiada.  Poprosił, aby pan radny 

powiedział, w jakim przypadku straż pożarna nie przyjechała zlikwidować zagrożenia. 

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) powiedział, że dziękuje ochotniczym strażom 

pożarnym, że realizują tego typu zadania. Wyjaśnił, że chodzi mu o takie sytuacje gdzie 

ludzie mieszkający w domach lub mieszkaniach dzwonią i informują, że widzą pszczoły, 

szerszenie, które zaczynają budować gniazdo lub wiedzą, że są one w domu np. na 

poddaszu. Dodał, że nie chodzi o żaden konkretny przypadek, tylko w przestrzeni publicznej 

panuje takie przekonanie. Więc chciałby, aby to zostało wyjaśnione. Zapytał co zrobi straż 

pożarna jeśli otrzyma zgłoszenie, że ktoś ma szerszenie na poddaszu.  
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Tomasz Kierzek Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Śremie 

(wideokonferencja) odpowiedział, że wszystko zależy od sytuacji czy mówimy o latających 

szerszeniach, osach czy o kokonie. Jeżeli jest kokon i osoby zgłaszające czują się zagrożone 

to Powiatowa PSP w Śremie udzieli pomocy. Poprosił, aby w tej sprawie głos zabrał 

również jego zastępca.  

 

Daniel Przewoźniak Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Śremie (wideokonferencja) powiedział, że w momencie przyjęcia zgłoszenia na nr 

alarmowy jest wysyłany zastęp ochotniczej lub Państwowej Straży Pożarnej na wskazane 

miejsce. Na miejscu zdarzenia dowódca kierujący działaniem ratowniczym podejmuje 

decyzję czy działania zmierzające, w kierunku usunięcia owadów będą podejmowane. Wiele 

sytuacji jest takich, które nie dają podstaw do tego aby je likwidować. Często w zgłoszeniu 

podane jest, że są to owady zagrażające życiu i zdrowiu, a fizycznie okazuje się, że gniazdo 

owadów jest w ogrodzie oddalonym o ok. 200 m od zabudowań mieszkalnych, co nie 

stwarza bezpośredniego zagrożenia.  

Jeżeli chodzi o regulacje prawne to straż pożarna podejmuje działania w sytuacji zagrożenia 

życia i zdrowia. W żaden sposób nie jest to weryfikowane, ponieważ straż nie posiada 

takich uprawnień. Jeżeli ktoś mówi, że jest uczulony na jad owadów błonkoskrzydłych to 

zostaje z automatu przyjęte jako pewnik i straż za każdym razem podejmuje działanie w 

takiej sytuacji. Jeżeli jednak są przesłanki, że tego zagrożenia nie ma to takie działania nie 

są podejmowane. Jeżeli chodzi o owady znajdujące się w prywatnych budynkach to sytuacja 

jest podobna jak, w przypadku zalegającego śniegu. Za utrzymanie bezpieczeństwa na 

terenie obiektu odpowiedzialny jest jego użytkownik, administrator. Jeżeli są to owady 

występujące w obiektach użyteczności publicznej typu szkoły, przedszkola, szpitale 

wówczas interwencyjne działania podejmuje straż. Wtedy nie ma czasu czekać na firmę, 

sektor prywatny, który przyjmie zlecenie i wykona usługę. Trzeba pamiętać o tym, że straż 

podejmuje działania interwencyjne czyli w sytuacjach kiedy coś zdarzyło się nagle. Kokon, 

gniazdo owadów błonkoskrzydłych nie pojawia się nagle. Takie coś formuje się tygodniami, 

miesiącami. Ponadto straż pożarna zachęca do korzystania z usług profesjonalnych firm, 

które dysponują dedykowanym sprzętem do tego typu zagrożeń oraz atestowanymi 

środkami chemicznymi, które wydawane są tylko i wyłącznie firmom świadczącym usługi z 

tego zakresu. Wówczas nie trzeba uciekać się do rozbierania części czy większych 

fragmentów budynków i obiektów. 

 

Tomasz Kierzek Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Śremie 

(wideokonferencja) poinformował, że od dnia 18 października 2021 r. wybierając nr 998 nie 

dodzwonią się państwo do stanowiska kierowania komendanta powiatowego PSP w Śremie, 

ponieważ został on przekierowany do centrum powiadamiania ratunkowego. Wybierając na 

terenie naszego powiatu nr tel. 998 zostaną połączeni państwo, z centrum powiadamiania 

ratunkowego. Poprosił, aby taką informację przekazywać ludziom. Straż Pożarna jako 

komenda nie będzie obsługiwała nr tel. 998. Na ten moment jest on pozostawiony, ale 

komenda będzie dążyć do tego aby zgodnie z przepisami docelowo pozostał nr tel. 112.  

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) poprosił, aby pan komendant przekazał tą 

informację na sesji w dniu 29.10., ponieważ „często ludzie są przyzwyczajeni, że dzwonią 

na komendę i odbiera znajoma osoba”. 

 

Tomasz Kierzek Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Śremie 

(wideokonferencja) odpowiedział, że przekaże tą informacje również na sesji. Ludzie znają 

się i są przyzwyczajeni do nr tel. 998 więc ta zmiana może spowodować, że w przypadku 

zagrożenia człowiek może się rozłączyć, przestraszyć ponieważ odebrał telefon inny 

operator.  
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Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Do posiedzenia dołączył Radny Witold Opielewicz. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, radny Janusz Taciak nie oddał głosu z 

uwagi na problemy techniczne) projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Śremie o stanie bezpieczeństwa 

powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2020 rok oraz jej oceny. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do punktu porządku 

dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie oceny zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego powiatu śremskiego za 2020 rok. 

Tomasz Kierzek Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Śremie 

(wideokonferencja) przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie 

zabezpieczenia przeciwpowodziowego na terenie powiatu śremskiego za 2020 rok. 

Bogdan Gądecki Kierownik Nadzoru Wodnego w Śremie (wideokonferencja) 

przedstawił ocenę stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu śremskiego 

przygotowaną przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Zarząd Zlewni Wód 

Polskich w Poznaniu.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa poinformował, że nieobecny jest pan Wiesław 

Klak Kierownik Rejonowego Związku Spółek Wodnych w Śremie, który swoją informację 

dotyczącą konserwacji i eksploatacji urządzeń melioracji wodnych w 2020 roku w zakresie 

zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu śremskiego przedstawi na sesji, w dniu 

29.10.  

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) powiedział, że projekt uchwały zakłada 

negatywną ocenę zabezpieczenia przeciwpowodziowego z uwagi na zły stan wałów wraz z 

budowlami w okolicach miejscowości Sroczewo na odcinku o długości 5 km. Zapytał jak 

duże jest to zagrożenie i jakie kroki można podjąć aby je zminimalizować, ewentualnie jaka 

instytucja jest za to odpowiedzialna.  

Bogdan Gądecki Kierownik Nadzoru Wodnego w Śremie (wideokonferencja) 

odpowiedział, prawdopodobnie chodzi tu o lewostronną dużą wyrwę, która zbliża się 

niebezpiecznie do wału, chociaż bezpośredniego zagrożenia w tym miejscu jeszcze nie ma. 

Tym bardziej, że zostały poczynione wszelkie działania żeby tą wyrwę zabezpieczyć, 

zabudować ją. Na ten moment jest wykonany projekt i przygotowane wszelkie materiały do 

przetargu, aby wyłonić wykonawcę robót. Dodał, że to jest główne niebezpieczeństwo w tej 

okolicy. Poza tym wały w okolicach Sroczewa nie mogą stanowić zagrożenia dla 

miejscowej ludności.  

 

Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

 Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za,) projekt uchwały w sprawie oceny 

zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu śremskiego za 2020 rok. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
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Ad 5.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do punktu porządku 

dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Śremie 

Nr X/87/2019 z dnia 30 sierpnia 2019 roku w sprawie powierzenia Powiatowi 

Poznańskiemu zadania organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich. 

Mikołaj Kazimierczak Naczelnik Wydziału Komunikacji (wideokonferencja) omówił 

projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Śremie Nr X/87/2019 z dnia 30 sierpnia 2019 roku w 

sprawie powierzenia Powiatowi Poznańskiemu zadania organizacji przewozów o 

charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w 

powiatowych przewozach pasażerskich. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

 

Ad 6.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa poprosił o przedstawienie informacji za  

I półrocze 2021 r. o: 

a. przebiegu wykonania budżetu powiatu, 

b. kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o realizacji 

przedsięwzięć.  

  

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) omówiła ww. informacje, 

które stanowią załączniki do protokołu z XXXII Sesji Rady Powiatu w Śremie, w dniu 

29 października 2021 roku. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie informacji pani Skarbnik i 

poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) powiedział, że wykonanie budżetu 

przebiega zgodnie z planem. Zaplanowano na inwestycje ok. 15 mln zł z czego 13 mln na 

inwestycje drogowe, które w tej chwili się kończą. Dobiegają końca prace na drodze w 

miejscowości Pinka oraz na odcinku Mchy – Brzóstownia. Do wykonania pozostaje chodnik 

w Gaju, Chwałkowie Kościelnym, Błociszewie oraz na ul. Roweckiego w Śremie, które 

zostaną wykonane w listopadzie br. Wszystkie powierzchniowe utrwalenia nawierzchni 

zostały wykonane. W związku z tym, że mieszkańcy naszego powiatu czasami bywają 

niezadowoleni z prac Starosta osobiście sprawdził te drogi i uważa, że prace zostały 

wykonane bardzo dobrze. Dodał, że wykonanie planów inwestycyjnych na lata 2022 - 2023 

spowoduje, że powiat nie będzie miał do modernizacji dróg, w bardzo złym stanie. Zostaną 

do wykonania w następnych latach drogi, które robimy od wielu lat pod budowę na 

odcinkach Kadzewo-Wyrzeka, Wyrzeka-Błociszewo, Zaborowo-Świączyn, Księginki-

Pokrzywnica, w miejscowościach Lipówka, Brześnica. To są plany do wykonania w 

następnej kadencji. Natomiast w obecnej kadencji zostaną zakończone wszystkie te chodniki 

i drogi które są utwardzone. W latach 2015-2016 powiat modernizował lub remontował 

drogi na długości ok. 130 km. W bieżącym roku zostanie zmodernizowanych ok. 40 km 

dróg, w przyszłym roku kolejne 40 km. Te działania spowodują, że powiat będzie miał 

wszystkie drogi w większości zrobione. Nie bez znaczenia są też remonty wykonywane na 

drogach całego powiatu, które nie widnieją w inwestycjach a opiewają na kwotę 1,5 mln zł. 



 6 

Natomiast w projekcie budżetu na rok 2022 zaplanowano na ten cel środki w wysokości  

1,7 mln zł.  

W budżecie powiatu zaplanowano 562 tys. zł na inwestycje w szkołach, a zostaną wykonane 

za kwotę ok.1,1 mln zł. Na chwilę obecną pozostała do zrobienia sala gimnastyczna w 

Zespole Szkół Ogólnokształcących w Śremie oraz wyposażenie pracowni mechanizacji w 

Zespole Szkół Rolniczych w Grzybnie.  

W budżecie powiatu zaplanowano ponad 700 tys. zł na inwestycje w śremskim szpitalu, 

jednak nie zostanie wykonana cyfryzacja na kwotę 200 tys. zł, dlatego, że nie został 

rozstrzygnięty przetarg przez Urząd Marszałkowski. Natomiast w projekcie budżetu na rok 

2022 zaplanowano około 300 tys. zł na cyfryzację szpitala. 

Ponadto nasz powiat ma uwzględniony jeden wniosek w ramach Rządowego Funduszu 

Polski Ład włącznie z wkładem na kwotę ponad 3 mln zł. Dotyczy on modernizacji drogi na 

odcinku Śrem-Błociszewo o długości ponad 3 km. Ponadto zostaną tam utwardzone 

pobocza i pomalowane pasy ze Śremu do granicy powiatu kościańskiego oraz wykonany 

chodnik w miejscowości Gaj.  

Oprócz tego wzrosły dochody z podatków PIT i CIT o 1 mln zł ponad plan. Kwota ta 

znajdzie się w wolnych środkach.  

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) podziękował panu Staroście oraz Zarządowi 

Powiatu za inwestycje drogowe. Dodał, że powiat nie ma się czego wstydzić jeżeli chodzi o 

nasze drogi, ponieważ najgorsze rzeczy zostały zrobione. Podziękował również wszystkim 

mieszkańcom, ponieważ wpływy z podatków to jest zysk wypracowany przez wszystkich.  

Poprosił o wyjaśnienie pkt. 4 gdzie wskazana jest kwota 2.308.730 zł określona jako 

dotacja, zwrot środków z 2019 roku na dydaktyczne pomoce. 

Powiedział, że w pkt. 9 posiedzenia komisji jest projekt uchwały dot. udzielenia Gminie 

Książ Wlkp pomocy finansowej w formie dotacji celowej w kwocie 31.250 zł. na zakup 

strojów dla Orkiestry Dętej OSP Książ Wlkp. oraz Chóru Consensus. Poprosił o informację, 

w jakich proporcjach zostaną te środki rozdzielone. 

Zapytał pana Starostę jakie są dalsze plany dotyczące chodnika na ul. Zamenhofa w Śremie.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) powiedział, że wyjaśni pkt. 4. W 2019 

roku około 3 mln zł zostało przeznaczonych na wyposażenie szkół przez Metropolię Poznań. 

Z czego wkład własny powiatu miał stanowić ok.600 tys. zł. Najpierw jednak powiat musiał 

wyłożyć całą kwotę z własnych środków. Dopiero w bieżącym roku czyli po ok. 2 latach 

powiat otrzymał zwrot zapłaconych faktur.  

Jeżeli chodzi o pomoc finansową dla Gminy Książ Wlkp. to ok. 16 tys. zł zostanie 

przeznaczonych na stroje dla orkiestry, a ok. 14 tys. zł na chór.  

Starosta podziękował Radnemu, że zauważył iż jego opinia w kontekście dróg jest zbieżna z 

tym co Radny mówił.  

W budżecie powiatu na ten rok zaplanowano 20 tys. zł na dokumentację projektową  

ul. Zamenhofa w Śremie. Wyjaśnił, że mówimy o odcinku od ul. Wojska Polskiego do.  

ul. Powstańców Wlkp., ponieważ część od ul. Grunwaldzkiej do ul. Przemysłowej jest 

skończona. Dokumentacja ta przewiduje ścieżki pieszo-rowerowe, które będą stanowiły 

kontynuację z odcinkiem już zrobionym. Ponadto zostaną zlikwidowane tory, w taki sam 

sposób jak na ul. Staszica. Dodatkowo zostanie przebudowane skrzyżowanie ul. Zamenhofa 

z ul. Powstańców Wlkp. Ponieważ, w chwili obecnej osoby skręcające w prawo na ul. 

Powstańców Wlkp. przeciskają się ścieżką rowerową zlokalizowaną na jezdni. Jak 

dokumentacja projektowa będzie gotowa to powiat wystąpi o przekazanie gruntu celem 

poszerzenia jedni o trzeci pas co umożliwi swobodny skręt w prawo. Jeżeli chodzi o termin 

wykonania prac to powiat będzie składał wnioski o dofinansowanie do Rządowego 

Funduszu Polski Ład, które będą obejmowały drogi na ul. Zamenhofa, Książ Wlkp.-

Zaborowo oraz pozostały odcinek drogi od miejscowości Pinka do miejscowości 

Bodzyniewo.  
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Radny Emil Majsner (wideokonferencja) powiedział, że rozumie iż remont ul. Zamenhofa 

będzie uzależniony od tego czy zostaną pozyskane środki z Rządowego Funduszu. Zapytał 

co w sytuacji jeśli tych środków nie otrzymamy. Ponadto zapytał, w którym roku można 

spodziewać się realizacji tej inwestycji. Dodał, że w chwili obecnej wiele osób łamie 

przepisy wyjeżdżając w ul. Powstańców Wlkp. ścieżką rowerową dlatego pogratulował 

panu Staroście pomysłu przebudowy skrzyżowania.  

Radny zapytał czy w najbliższym czasie jest planowana modernizacja, remont pomiędzy 

Chrząstowem, a Zaborowem przez miejscowość Łężek. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) odpowiedział, że niezależnie od tego 

czy powiat otrzyma środki z Rządowego Funduszu ta droga zostanie wykonana. Wówczas 

powiat sfinansuje ją z własnych środków. Jednak przetarg na realizację tego zadania 

zostanie ogłoszony w styczniu 2023 roku, a realizacja zostanie zakończona w połowie 2023 

roku. Jeżeli środki zostaną pozyskane z Rządowego Funduszu Polski Ład to droga zostanie 

wykonana w przyszłym roku.  

Jeżeli chodzi o odcinek drogi Chrząstowo-Sroczewo to został złożony wniosek o 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Jeśli powiat otrzyma 

dofinansowanie, które będzie wynosiło 50 % wartości inwestycji to drugą połowę 

przeznaczy z własnych środków i wykona tą drogę w 2022 roku. Jeśli nie otrzyma 

dofinansowania, w 2022 roku zostanie złożony wniosek o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład.  

Ponadto został złożony wniosek na dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład 

odcinka drogi Chrząstowo-Zaborowo. 

Dodał, że chciałby aby do końca kadencji te drogi zostały zrobione, ale w pierwszej 

kolejności trzeba próbować pozyskać dofinansowanie. 

Dodał, że niezależnie od złożonych wniosków, w przyszłym roku zostanie wykonany 

chodnik w Chrząstowie. Następnie zostanie wykonany chodnik w Łężku. Kiedy to zadanie 

zostanie wykonane zależy od ilości posiadanych środków.  

 

Radni nie zabrali więcej głosów. 

 

Ad 7. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 

2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

  

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę 

Finansową powiatu śremskiego. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 9.  
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu porządku 

dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Książ Wlkp. pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej (dofinansowanie na zakup strojów dla Orkiestry Dętej OSP 

Książ Wlkp. oraz Chóru Consensus).  

 

Pani Wioleta Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Starostwa Powiatowego w Śremie omówiła projekt uchwały.  
Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za) projekt uchwały w sprawie udzielenia 

gminie Książ Wlkp. pomocy finansowej w formie dotacji celowej. Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad 10. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie porządku obrad?  

 

Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew 

Hoffa zamknął obrady Komisji o godz. 1149.  

 

 

Protokołowała  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 

 

Zbigniew Hoffa    


